

One copy per
staff member

4 January 1968

GATT Office Circular No. 177

DISPATCH OF MAIL TO BE SENT OFF ON FRIDAYS

Following a decision taken by the Swiss Postal Administration, the Post Office of the Palais des Nations will be closed on Saturday morning with effect from 1 January 1968.

No bulk consignments can be accepted after 4.30 p.m. on Friday and on that day GATT mail has to be dispatched by Registry to the United Nations at 4 p.m., instead of 5 p.m.; dispatch times on other days of the week remain unchanged.

Staff members are requested to note this change and to ensure that on Fridays their mail is ready for collection from their offices by 3.45 p.m.

D.P. Taylor
Assistant Director-General
Conference Affairs, Liaison and Administration

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

Circulaire intérieure du GATT n° 177

ACHEMINEMENT DU COURRIER POSTAL A EXPEDIER LES VENDREDIS

A la suite d'une décision prise par l'Administration des Postes suisses, l'Office postal du Palais des Nations sera fermé le samedi matin à compter du 1er janvier 1968.

Aucune expédition en nombre ne pourra être acceptée le vendredi après 16h.30, et le courrier du GATT devra être envoyé par le "Registry" aux Nations Unies ce jour-là, à 16 heures au lieu de 17 heures, les heures d'expédition pour les autres jours de la semaine demeurant inchangées.

Les fonctionnaires sont priés de prendre bonne note de ce changement et de bien vouloir préparer leur courrier du vendredi pour la tournée d'huissiers de 15h.45.

D.P. Taylor
Sous-Directeur général
Département des conférences,
de la liaison et de l'administration